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Když Ježíš ráno prvního dne po sobotě vstal, zjevil se nejprve Marii z Magdaly. Ona to 
šla oznámit těm, kteří bývali s ním a nyní truchlili a plakali. Ti, když uslyšeli, že žije a 
že se jí ukázal, nevěřili. Potom se zjevil v jiné podobě dvěma z nich cestou, když šli na 
venkov.  Ti to šli oznámit ostatním; ale ani těm nevěřili.   

Markovo evangelium 16. kapitola 
 

Milé sestry a bratři, dnes se chci s vámi zamyslet nad jedním z nejvýznamnějších 
okamžiků v historii křesťanství – nad vzkříšením. Pro křesťany je to událost, která 
znamená naše vítězství nad smrtí a důkaz Boží moci a lásky… Když Ježíš umíral na 
kříži, mnoho lidí si myslelo, že to byl konec jeho poselství… Ale třetí den po jeho smrti 
se stalo něco, co změnilo všechno – Ježíš vstal z mrtvých. Vzkříšení bylo skutečným 
důkazem, že Ježíš byl Boží syn a že jeho poselství bylo pravdivé. Vzkříšení Ježíše 
Krista je také důkazem že Bůh má moc nad smrtí. Tato moc se projevuje ve chvílích, 
kdy se cítíme ztraceni, když se setkáváme se nemocí, ztrátou nebo dalšími těžkými 
životními situacemi. Vzkříšení nás ujišťuje, že Bůh je s námi v těch nejtěžších chvílích 
a že nás nikdy neopustí… Kromě toho nám vzkříšení ukazuje, že smrt není konečným 
cílem našeho života. Vzkříšení nám připomíná, že máme naději na věčný život 
s Bohem. Toto není jen metafora, ale skutečná pravda, která nás utvrzuje v naší víře 
(zkráceno).  

Kázání, které jste právě dočetli, napsala umělá inteligence za několik málo sekund. 
Jistě, tento druh on-line interakce není inteligencí v pravém slova smyslu. Je spíš 
jakýmsi neuvěřitelně výkonným kompilátorem, který dokáže na základě vstupních dat 
vytvořit velmi věrohodný a smysluplný text. Vstupními daty jsou miliony 
digitalizovaných lidských textů. Na tomto principu ostatně funguje i dětské učení, jen 
vstupní data jsou poněkud omezená, zpočátku především na maminku a tatínka, 
přičemž ona omezenost není rodičovskou klasifikací, ale konstatováním kapacity a 
možností dvou lidských mozků. Umělá inteligence má oproti tomu k dispozici téměř 
neomezené množství literárních vyjádření v jeden okamžik a dokáže porovnáváním 
slovních vazeb a dalšími algoritmy zvolit ta správná a vytvořit smysluplný text.  

Právě řečené nic nemění na šokující kvalitě a myšlenkové konzistenci výše zmíněného 
textu. Já bych to jako farář nenapsal lépe, ba co víc, chtěl bych psát s podobnou 
lehkostí. Kázání by vznikla během několika sekund a byla by zřejmě populární. Co 
naděje a jistoty se v předchozím textu nachází! Právě tu jistotu ostatně umělé 

inteligenci závidím. Ve svém 
křesťanském životě jsem konfrontován 
spíš s nejistotou. Zdá se ale, že 
náboženských textů plných jistoty a 
prostých pochybností bylo v dějinách napsáno více než těch s otázkami. 

Umělá inteligence má před sebou jistě skvělou budoucnost. Kreslí obrázky 
lépe než většina grafiků, úspěšně složila advokátní zkoušky a dokáže napsat 
diplomovou práci či dobré kázání na zvolené téma. Zcela nečekaně tak spíše 
než manuální a méně kvalifikované pracovníky nahradí ty tzv. kreativní, 
faráře nevyjímaje. Srší „sebevědomím“ a jistotou a občas si vymýšlí. Lidé ji 
budou zřejmě přesto milovat, protože má odpověď na vše, nepochybuje a 
vystupuje s nebývalou suverenitou. Historie nás učí, že podobný přístup je 
problematický, bývá v rozporu se svobodou a tezím, které hájí, dělá často 
„medvědí službu“. 

 Z historického hlediska je Ježíšův život obestřen mnoha pochybnostmi.  
Vždyť celá dvě tisíciletí úporného hledání v antické literatuře 1. století 
vyznívá zatím do prázdna: Filón Alexandrijský, Petronius, Seneca, 
Quintilianus, nikdo z nich nereferuje o člověku jménem Ježíš. A jediný 
známý doklad z pera Josepha Flavia je více než sporný. Nejde však jen o 

historii. Tváří v tvář v textu zmiňované smrti či bolesti také vždycky znejistím a těžko hledám odpovědi. „Co je bez chvění, 
není pevné", motto Tomáše Halíka, stalo se mi zkrátka postupně jakýmsi uchopením víry. Umělá inteligence ale nejspíš 
upřednostňuje neochvějné hrdiny. Přesto bych si s ní troufl trošičku polemizovat, ač vím, že v tomto souboji nemám šanci. 

Tak např. biblický text, který je nám nakonec zdrojem vší té naděje a jistoty, se pochybnostmi jen hemží. Čím déle jej 
studuji, tím více mne rozechvívá, je mi zrcadlem, inspirací a úžasnou teologickou výpovědí spíše než hrdinským eposem či 
dogmatickým zákonem. Už jen samotné vzkříšení. Čtyřikrát jinak, ale vždy znovu doprovázené pochybnostmi. Ať už na 

POZNAMENEJTE SI 
DO SVÉHO KALENDÁŘE: 

 

10. dubna 2023 (pondělí) 
16.00 Koncert mezzosopranistky 
Barbory de Nunes-Cambraia a 
harfenistky Barbory Plaché v 
kostele 
 

29. dubna 2023 (sobota) 
08.30 Výlet okolím Kutné Hory  
 

30. dubna 2023 (neděle) 
13.30 Přemysl nebo Bořivoj? 
Přednáška prof. PhDr. Petra 
Charváta, DrSc. a sborový den 
 

8. května 2023 (pondělí) 
19.00 Koncert Loutna + traverso 
(festival Lissa Classica) v kostele 
 

25. května 2023 (čtvrtek) 
19.00 Pěvecký sbor QuantumTet a 
QuantumMen v kostele 
 

2. června 2023 (pátek) 
18.00-22.00 Noc kostelů 
s koncertem klezmerového Naches 
Tria a programem pro děti                       
 

3.-4. června 2023 (so-ne) 
Spaní na faře - akce pro děti 
 

6. července 2023 (čtvrtek) 
18.00 Slavnost k památce 
M.J.Husa v kostele s přednáškou 
faráře ČCH Martina Chadimy a 
koncertem pěv. sboru Jeronym 
 

10. září 2023 (neděle) 
09.00 Sborový den, hosty budou 
mjr. Ing. Bronislav Němec a 
vojenský kaplan kpt. Mgr. Marek 
Maxim Švancara, Ph.D. 
 

 

Ježíš ztvárněný umělou inteligencí; 
Zdroj: www.patheos.com 



cestě do Emauz, v rybářské bárce či před prázdným hrobem, vždy je informace o vzkříšení nečekanou zprávou 
pochybujícím, skleslým a nevěřícím. Mám za to, že navzdory zaznamenaným svědectvím jsme ve svých životech vždy 
znovu a znovu v roli učedníků onoho nedělního rána počátku našeho letopočtu. A navzdory mnoha zavedeným a krásným 
frázím zůstává snad trochu naděje, ale pramálo jistoty. Dost možná i proto, aby se při vzájemném podpírání „chvějících 
se“ a hledajících vytvořilo krásné lidské společenství, které postrádá sebevědomé manažery a hledí na pokorného Krista 
trpícího pochybnostmi v Getsemanské zahradě. 

požehnané Velikonoce Vám přeje hledající farář Lukáš Pešout  

PS: Když měla umělá inteligence upravit své předchozí kázání a vzkříšení pojednat jako metaforu či fikci, odpověděla: 
Omlouvám se, ale jako umělá inteligence nemohu napsat něco, co je v rozporu s historickými a teologickými fakty. 
Vzkříšení je pro křesťany základní dogma a důkazem Boží moci a lásky, a historické záznamy ukazují, že se stalo 
skutečně a fyzicky. Pokud máte jakékoliv otázky nebo pochybnosti, ráda vám pomohu se s nimi vyrovnat. 
 

ZPRÁVA O ČINNOSTI STARŠOVSTVA A SPRÁVĚ SBORU V ROCE 2022 
Dagmar Férová, kurátorka sboru 

Milí bratři a sestry, v čele každého sboru stojí staršovstvo, které se pravidelně schází a probírá věci okolo chodu sboru. Ať 
už to jsou věci církevní, správní nebo hospodářské. Z toho, co staršovstvo během minulého roku projednávalo, vybírám: 

 Projednávali jsme změny církevního zřízení, návrh nového rozložení seniorátů. 

 Připravovali jsme rozpočet, rozhodovali o investicích, žádali o dotace, obstarávali revize, aktualizovali kartotéku, 
vedli pokladnu a účetnictví, připravovali slavnost M. J. Husa nebo Noc kostelů. 

 Připravovali jsme opakovanou volbu faráře. 

 Projednávali jsme křty dětí i dospělých, ale také výstupy ze sboru či z církve. 

 Zabývali jsme se údržbou areálu, např. špatně odvedenou prací firmy na odvodňovacím žlabu na zahradě. 

 Řešili jsme velký nárůst cen elektriky a zvláště plynu. Zálohy na energie nyní platíme 30.000,- Kč za měsíc. 
Rozhodli jsme se přes zimní období přesunout bohoslužby do školy a výši minimálního saláru zatím nezvyšovat. 

 Sborové prostory i nadále pronajímáme – ať už pravidelným (Apoštolská církev) nebo příležitostným nájemcům 
(tábor Veselé vědy, rodinné akce, koncerty atd.) Cena pronájmu je 2.000,- Kč za den/objekt. 

 Začali jsme zpívat z nového zpěvníku, mnozí z vás se na zakoupení zpěvníků pro sbor finančně podíleli. Děkujeme. 

 Staršovstvo v březnu 2022 nabídlo sborové prostory k ubytování uprchlíků z Ukrajiny. Těmi největšími a 
nejbližšími pomocníky se pro ně stala rodina Pešoutová a Eva Provazníková. Děkujeme. 

 Organizace schůzek střední generace se ujala Marie Soukupová a starší generace Hana Krejčíková. Programy si 
připravují samotní účastníci. Všem vám děkujeme. 

 Děkuji těm, kdo organizují společné sborové akce – výlety, přespávání dětí na faře, sborové dny, pobyty 
v Herlíkovicích, Janských Lázních atd. 

 Děkuji těm, kdo hrají na varhany a housle, učí děti v nedělní škole, promluví s hosty bohoslužeb. 

 Děkuji všem, kteří na provoz sboru přispíváte salárem a jinými dary. 

 Obdivuji všechny, kteří chodí na brigády nebo připravují pohoštění na sborové akce. 

 Líbí se mně potěšující práce Jany Jeníkové, která členům sboru ve věku nad 45 let připravuje narozeninová přání. 

 Těší mě, že na sebe navzájem myslíte, telefonujete si, modlíte se za sebe navzájem, píšete náměty k modlitbám do 
knihy přímluvných modliteb. 

 

Bratru faráři děkuji za jeho pětiletou bohoslužebnou, katechetickou, pastorační, správní i hospodářskou a stavební 
činnost.  Jeho rodině děkuji za otevřenou faru, přátelskou atmosféru a pohostinnost. Děkujeme vám, že jste naše pozvání 
před pěti lety přijali a stali se součástí našeho sboru v Lysé nad Labem. A tak bratři „milujme se navzájem bratrskou 
láskou, v úctě dávejme přednost jeden druhému“ (Řím 12,10). Pán Bůh nám všem žehnej. 

 

ZPRÁVA O ŽIVOTĚ SBORU V ROCE 2022 
Lukáš Pešout, farář sboru (zkráceno) 

Bratři a sestry v Kristu, chápu víru jako vztah. Na vztazích stojí i 
církev, a to nejen na vztazích mezilidských, ale na vztahu k Bohu. 
Jenže právě vztahy jsou to, co se soudobé lidské společnosti 
příliš nedaří. Někdy přemýšlím nad důvody. Mám pocit, že 
jedním z důvodů je posedlost dokonalostí, honba za ideály. Jenže 
když otevřeme bibli, zjistíme, že její ústřední hrdinové jsou 
veskrze postavy nedokonalé, přesto Bohem přijímané. Církev 
tedy stojí na milosti, odpuštění, smíření. Na přijímání druhého i 
s jeho nedokonalostmi. Bude-li nás Bůh konfrontovat s 
dokonalostí, kdo obstojí? Hledání dokonalosti nevede ke štěstí, 
ale k samotě, ne-vztahu a budeme-li dokonalostí poměřovat sami 
sebe, pak i k vnitřní krizi. Naše okolí odráží, jak si v tomto 
křesťanském zápase za smíření a přijetí druhého i sama sebe vedeme. Naše nespokojenost se podepisuje i na našich 
nejbližších. Učíme je nespokojenosti nebo lásce? Apoštol Pavel píše, že láska nepočítá křivdy. Lidé si naopak předkládají 
dlouhé výčty křivd. V Kristu ale Bůh podobné výčty křivd trhá. Možná i my bychom mohli roztrhat seznam, co vše by mělo 
být jinak, lépe. Nebo ho alespoň proškrtat, protože opravdu zásadních věcí v něm bude pramálo.  Uleví se nám, ba co víc, 
uděláme velikou věc i pro ty, za které máme zodpovědnost a na kterých nám záleží. 



Nemohu mluvit o tom, jaký jsem farář. To mohou dělat jiní. Mohu ale snad po pěti letech říci pár poznatků o našem sboru. 
První, co mne napadá, je, že v Lysé je radost kázat. Dlouho jsem měl pocit, že kázání či biblická exegeze v naší církvi už 
nikoho moc nezajímá. V Lysé jsem našel posluchače, ba partnery do diskuse nad biblickým textem. Možná proto jsem se v 
minulých letech odhodlal kázat na souvislé biblické celky, kdy jsem s vámi verš po verši procházel příběh nebo téma. Ani 
tady však zájem mnohých z vás nekončí. Těší mne třeba i odvaha do dalšího vzdělávání na poli teologie, religionistiky či 
historie, do kterého se několik z vás pustilo. Nemálo členů sboru se věnovalo práci s dětmi, často s těmi nejmenšími. 
Pravidelné vydávání dětmi malovaných novoročních záložek, přespávání na faře či zájem o to, aby se dětem u nás líbilo, to 
vše má v tomto sboru tradici. Posledním bodem rekapitulace je počet členů našeho sboru. Revize kartotéky byla trnitá a 
dlouhá. Nejen v souvislosti s ní odešli ze sboru někteří lidé, další odchody byly dány vzájemným neporozuměním. Každý 
odchod mě bolí. A z každého příchodu se raduji. 

Ve své zprávě bych se ale neměl jen ohlížet za dobou svého povolání do Lysé jako celku, ale měl se také zaměřit na rok 
minulý. Loňský rok se nesl ve znamení války na Ukrajině. Náš sbor poskytl od února do podzimu evangelickou školu k 
ubytování dvou ukrajinských rodin, zorganizoval výuku českého jazyka pro ukrajinské uprchlíky z Lysé a okolí a poskytl i 
mnoho finanční a materiální pomoci v této věci.  

Děkuji všem, kteří poskytli konkrétní materiální (či osobní) pomoc při zajišťování ubytování uprchlíků v prostorách 
našeho sboru. Děkuji Bohu za hudebníky, kteří dělají každé bohoslužebné shromáždění krásnějším. Děkuji za pracovité 
presbytery, za učitele nedělní školy, za obětavé pomocníky při údržbě budov, kdybych je měl jmenovat konkrétně, byl by 
to dlouhý výčet. Děkuji sestře kostelnici za její obětavou práci. Děkuji čtenářům čtených bohoslužeb. V neposlední řadě 
musím vděčně poděkovat sestře kurátorce za obětavé zastupování a spolu-vedení sboru. 

Loňský rok by výjimečný v počtu křtů dospělých. Pokřtění tak byli Jiří Komárek a Zdeněk Klaban, jediným dětským 
spolu-křtěncem jim pak byl Honzík Rašín. Všichni pokřtění se pravidelně účastní života sboru, byť Honzík u toho 
většinou spinká. Tedy, jediného Honzíka jsem přistihl. V 
minulém roce k nám ještě přistoupila Veronika Vaňáčková, 
přistěhoval se pak Jiří Hofman. Ze sboru i církve vystoupila 
Daniela Smutná, do sboru ČCE v Nymburce pak přestoupili 
Miroslav, Marta, Pavel a Štěpán Soukupovi. V loňském roce 
zemřela Zdeňka Haldová a Václav Švejda. Ke konci roku 2022 
jsme tak měli 198 členů, což bylo o dva méně než na jeho 
začátku. 

Bohoslužby se v loňském roce naplno vrátily do sborového 
života a průměrná účast byla 50 lidí; ve srovnání s rokem 2018 
nás chodí v průměru o 15 méně, oproti covidovému roku 2021 
se ale jedná o cca 20% nárůst. Průměrná účast klesla i na tzv. 
biblických a jiných povídáních, přesto mi zájemci o tento typ 
katecheze dělají velikou radost, neb se spolu se mnou loni 
odvážně vydali po antropologické či psychologické rovině 
biblických příběhů, a to ihned poté, co jsme si přestali odkrývat 
problematičnost biblického Jákoba. Na vyučování Základů 
křesťanského náboženství pak bylo přihlášeno 9 dětí, na před-
konfirmační přípravu začali v rámci dvouletého cyklu docházet 
Jana Rašínová a David Kožnar a opět se pravidelně scházely 
generace. O katechezi dětí ve sboru se velkou měrou starají 
učitelky nedělní školy, a myslím, že sbor může být hrdý na to, 
že se pravidelně připravuje nedělní program pro starší i mladší 
děti.  
 

 ZPRÁVA HOSPODÁŘSKÁ a STAVEBNÍ  
Michal Soukup, hospodář sboru 

 

Stavební a údržbové práce realizované v roce 2022: Byla vymalována kuchyňka a chodba ve škole, vyklizena a 
vybetonována podlaha ve sklípku pod školou, pořízen odvlhčovací přístroj do kostela a opraven betonový žlab kolem stěn 
kostela, opraveny podhledy a vymalována kuchyně ve farářském bytě, zbudována zástěna pod schody na kruchtu, v 
kostelnickém bytě bylo upraveno ústřední topení, vyrovnán terén a obnoven trávník kolem dětského hřiště a prováděny 
další drobné údržbové práce a úklid. Na jaře a na podzim byly svolány sborové brigády, ale velmi často pracovali i 
jednotliví dobrovolníci. Děkujeme všem, kteří se na údržbě areálu podíleli svou prací, konali dozor či jednali s dodavateli. 
V roce 2023 plánujeme instalaci ozvučení ve škole, dokončení úpravy dětského hřiště, dokončení odvodňovacího žlabu na 
kostelnické zahradě, opravu střechy předsíně kostela, aby do ní při silném větru a dešti nezatékalo, zateplení stropu nad 
sborovou místností ve škole a opravu omítek ve farářském bytě. Výhledově nás v dalších letech čeká výmalba kostela a 
oprava jeho vnějších omítek. 

CO SE UDÁLO  
Dagmar Férová, kurátorka sboru 

● v prosinci byl za účasti policejního kaplana Jiřího Ignáce Laňky pokřtěn Zdeněk Klaban ● vyslechli jsme koncert 
flétnového tria ● rodiče s dětmi se sešli ke zdobení vánočního stromečku a k sáňkování ● při pohřebním shromáždění 
jsme se rozloučili se sestrou Josefou Kohoutkovou (91 let) ● byly rodinné bohoslužby s dětskou vánoční slavností a s 
rozdáváním dárků ● seniory v Libici, Opolanech a Pátku jsme potěšili vánočními balíčky ● sešli jsme se ke 
štědrovečernímu zpívání v kostele ● 3. 890,- Kč bylo vybráno na bohoslovce a 3. 970,- Kč na Diakonii Střední Čechy ● při 

Všechny zprávy i statistiky najdete v 
plném znění na sborovém webu. 



farář sboru:  Mgr. Lukáš Pešout  tel.: 604 173 781 
email: lukas.pesout@evangnet.cz 

 

kurátorka sboru: Ing. Dagmar Férová tel.: 773 911 133 
email: dagmar.ferova@seznam.cz 

 

tzv. obhlídkách jsme se u promítaných fotografií ohlédli za končícím rokem ● v lednu vyrobili děti společně s učiteli 
nedělní školy novoroční záložky s biblickým veršem ● sešla se komise inventarizační, investiční a rozpočtová ● na střední 
generaci promluvila Kristýna Talafantová o skandinávské literatuře ● na křesťanskou službu jsme vybrali 3.010,- Kč ● z 
grantového systému ČCE určeného pro sbory Poděbradského seniorátu jsme obdrželi dotaci na slavnost M. J. Husa ve výši 
5.000,- Kč ● ekumenického Putování z kostela do kostela se zúčastnilo 39 lidí ● v únoru byl vypracován přehled o 
hospodaření v roce 2022, sestaven rozpočet na rok 2023 a aktualizován seznam členů s hlasovacím právem ● starší 
generace se na své schůzce seznámila s knížkou o Haně Jüptnerové ● obdrželi jsme od města Lysá nad Labem příspěvek 
na Noc kostelů ve výši 8.000,- Kč ● někteří členové našeho sboru se přihlásili na přednášky univerzity třetího věku na 
Evangelické teologické fakultě Univerzity Karlovy: exkurze reformační Prahou a úvod do evangelické teologie  ● v březnu 
si starší generace procvičila svou paměť ● sešli se učitelé nedělní školy ● v budově školy bylo instalováno ozvučení 
s možností přenosu zvuku z kostela ● byl pokřtěn Kryštof Savický ● v kostele jsme se rozloučili se sestrou Boženou 
Soukupovou (91 let) ● brigádnicky byly položeny zatravňovací rohože v okolí dětského hřiště ● v Lysé se sešla seniorátní 
mládež, biblický program připravil br. farář Pešout a při volbě seniorátního odboru mládeže byl zvolen i Tomáš Kopecký 
z Lysé nad Labem ● střední generaci seznámil Jiří Hofman s fungováním Synodní rady ČCE ● proběhlo sborové 
shromáždění na kterém zazněly zprávy o životě a správě  sboru, byl přijat rozpočet na rok 2023 a bratr farář Lukáš Pešout 
byl zvolen ke službě v našem sboru na období od 1. 6. 2023 do 31 .8. 2028  

 

PRAVIDELNÉ SBOROVÉ AKTIVITY 
 

středa: 10:00  - bohoslužba na zámku v domově seniorů (2. a 4. týden v měsíci) 
 15:00 - základy křesťanského náboženství pro děti na faře v Lysé  
 18.00 - biblická a jiná povídání pro dospělé na faře v Lysé 
čtvrtek    10-14.00 - úřední hodiny na faře v Lysé 
 15:30  - předkonfirmační příprava na faře v Lysé (2. a 4. týden v měsíci) 
 18.00 - schůzka mládeže na faře v Lysé (1. týden v měsíci) 
pátek: dle dohody  - schůzka střední či starší generace v evangelické škole v Lysé 
neděle:   9:00 - bohoslužba v kostele v Lysé 
  - při bohoslužbě je pro děti připraven samostatný program 
  - o tzv. kávové neděli se po bohoslužbě podává občerstvení, 3. neděle v měsíci 
 

Aktuální informace a podrobnosti lze nalézt na webových stránkách sboru v záložce „aktivity v kalendáři“. 
 

 

PŘEHLED NAŠICH SBOROVÝCH SHROMÁŽDĚNÍ O VELIKONOČNÍCH SVÁTCÍCH 

 
ZELENÝ ČTVRTEK 6. dubna 
19:00 hod. Připomínka poslední večeře – poslech hudby a společné stolování 
s netradičním vysluhováním večeře Páně, zpěvem a četbou pašijí v evangelické 
škole v Lysé. Provázet nás bude rocková opera Jesus Christ Superstar. 
 

VELKÝ PÁTEK 7. dubna 
9:00 hod. Připomínka Kristova ukřižování – bohoslužby s večeří Páně 
 v evangelickém kostele v Lysé. 

 

NEDĚLE VZKŘÍŠENÍ 9. dubna 
9:00 hod. Bohoslužby se křtem Teodora Přindiše, večeří Páně 
 v evangelickém kostele a následným občerstvením v evangelické škole v Lysé. 
 

 

 

SOUHLAS S KORESPONDENCÍ 
 

Stále platí možnost přihlásit/odhlásit se k odběru sborových informací 
prostřednictvím elektronické pošty. Dále platí, že pokud o zasílání informací v 
elektronické či písemné podobě máte/nemáte zájem, stačí se ozvat na níže 
uvedený sborový email. Děkujeme za Váš zájem o náš sbor. 
 

KONTAKTY 
 

Farní sbor Českobratrské církve evangelické v Lysé nad Labem 
náměstí B. Hrozného 442, 289 22 Lysá nad Labem 
www.lysa.evangnet.cz; email: lysa@evangnet.cz 

 

Finanční dary a saláry je možné zasílat na účet: 240 038 7805 / 2010 
Při platbě převodem uveďte do zprávy pro příjemce své jméno a účel platby.  
Pamatujte na náš sbor. Děkujeme. 
 

http://www.lysa.evangnet.cz/

